

NEW & IMPROVED!
NOUVEAU ET AMÉLIORÉ!



POLAR THUNDER™

ICE MELTER / FONDANT À GLACE

DIRECTIONS FOR USE:

Depending on the amount of ice and snow present, sprinkle the ice melter on ice and snow at the rate of 1-4.5 lb per 540 ft². When applied during the early stages of a snow storm, this ice melter makes snow removal much easier.

CAUTION: KEEP OUT OF REACH OF CHILDREN.

If swallowed, give water or milk to drink. Consult medical personnel before inducing vomiting. Can irritate eyes. If in eyes, flush with fresh water for 15 minutes. If redness or irritation is severe or persists, consult a physician. May irritate skin. Wash hands thoroughly with soap and water after application. Remove and wash contaminated clothing.

NOTE: Flaking or spalling may occur by using any ice melter product on poor quality concrete. Do not use on precast concrete, concrete that is less than one year old, or concrete that is not properly mixed, finished or cured.

NON-WARRANTY:

No warranty expressed or implied concerning the use of this product is made by the manufacturer or seller other than for the purposes indicated on the label. Manufacturer or seller is not liable for any injury or damage caused by this product due to misuse, mishandling or any application not specifically described and recommended on the label. In the event that the use of this product causes damage to person or property, purchaser expressly agrees that his sole and exclusive remedy against manufacturer and seller will be to return the unused portion of these goods and receive a refund of the purchase price.

NOTE: For food facilities, avoid contamination of food through application and storage of this product. Do not use on food contact surfaces.

INSTRUCTIONS D'UTILISATION:

En fonction de la quantité de glace et de neige présente, saupoudrer le fondant à glace sur la neige et la glace à raison de 1 - 4.5 lb par 540 pi². Quand il est appliqué au début d'une tempête de neige, ce fondant à glace rend le déneigement bien plus facile.

ATTENTION: MAINTENIR HORS DE LA PORTÉE DES ENFANTS.

S'il est ingéré, donner à la victime de l'eau ou du lait à boire. Consulter du personnel médical avant de faire vomir la victime. Il peut irriter les yeux. Si contact avec les yeux, rincer avec de l'eau fraîche pendant 15 minutes. Si la rougeur ou l'irritation est sévère ou persiste, consultez un médecin. Il peut irriter la peau. Laver les mains soigneusement avec du savon et de l'eau après utilisation. Enlever et laver les vêtements contaminés.

NOTE: Un écaillage ou une épaufure peut se produire en utilisant un fondant à glace sur du béton de pauvre qualité. Ne pas utiliser sur du béton de moins d'une année ou qui n'a pas été adéquatement mélangé, fini ou séché.

SANS GARANTIE:

Aucune garantie implicite ou explicite concernant l'utilisation de ce produit n'est donnée par le fabricant ou le vendeur autre que les indications de l'étiquette. Le fabricant ou le vendeur ne sont responsables d'aucune blessure ou dommages causés par ce produit à cause d'une mauvaise utilisation, d'une mauvaise manipulation ou par toute application non spécifiquement décrite et recommandée sur l'étiquette. Si l'utilisation de ce produit cause des dommages à une personne ou une propriété, l'acheteur accepte expressément que son unique et exclusif recours contre le fabricant et le vendeur soit de retourner la portion non utilisée du produit et de recevoir un remboursement du prix d'achat.

NOTE: Pour installations alimentaires, éviter la contamination des aliments par l'utilisation et l'entreposage de ce produit. Ne pas utiliser sur des surfaces en contact avec de la nourriture.

POLAR THUNDER™
ICE MELTER / FONDANT À GLACE

20 Kg
(44 lb)



20 Kg
(44 lb)